

水泥配重块钢模具 技术先进 加工厂家 经验丰富

产品名称	水泥配重块钢模具 技术先进 加工厂家 经验丰富
公司名称	保定市飞皇模具制造有限公司
价格	.00/套
规格参数	飞皇模具:飞皇模具 齐全:齐全 保定:保定
公司地址	保定市北市区东金庄乡后辛庄村村西
联系电话	19933355533

产品详情

河北-保定大进模具厂环评手续齐全，配备环保设备，专业生产环保优良产品。

定制生产配重块模具、水泥配重块钢模具、石油管道配重块模具、燃气管道配重块模具。

水泥配重块钢模具材质：钢板加筋板。

水泥配重块钢模具常用型号：直径88cm、120cm、150cm等，按图纸定制。

水泥配重块模具为钢模具，半圆形状，所制作的水泥件用于管道配重使用，比如燃气管道、石油管道等。配重块模具的尺寸根据管道的直径大小来决定，按图纸加工定做，模具规格准确、结构合理、拆装方便、生产高效。

河北大进模具厂成立于1998年，位于北京、天津、石家庄三角地带，交通方便，我厂自建厂以来专业打造预制件塑料模具、预制件钢模具、水泥件压力砖机等。生产的产品销往内蒙、山西、陕西、甘肃、新疆、青海、宁夏、山东、安徽、东北、湖南、湖北、四川、浙江、江苏、云南、广东、福建、海南、唐山、天津、北京、河北等地，部分模具出口海外，受到全国各地客户的好评。

感谢您关注我们的产品,若您希望获得进一步的了解，如模具价格、模具规格型号等更多信息，欢迎您随时联络我们，竭诚为您提供最满意的服务！

Hebei - Baoding Dajin Mould Factory has complete EIA procedures, equipped with environmental protection equipment, specializing in the production of environmental protection products.

Customized production counterweight block mold, cement counterweight block steel mold, oil pipeline counterweight block mold, gas pipeline counterweight block mold.

Material for steel counterweight block steel plate: stiffened steel plate.

Common models of cement counterweight steel dies: diameter 88cm, 120cm, 150cm, etc., according to the blueprint.

Cement counterweight block mold is a steel mold, semi-circular shape, the cement produced for the use of pipeline counterweight, such as gas pipelines, oil pipelines and so on. The die size of counterweight block is decided according to the diameter of the pipe. It is customized according to the drawing. The die specifications are accurate, the structure is reasonable, the disassembly and assembly is convenient, and the production is efficient.

Hebei Dajin Mold Factory was established in 1998, located in Beijing, Tianjin, Shijiazhuang triangle zone, convenient transportation, our factory since the establishment of the factory specializes in building prefabricated plastic molds, prefabricated steel molds, cement presses and so on. The products are sold to Inner Mongolia, Shanxi, Shaanxi, Gansu, Xinjiang, Qinghai, Ningxia, Shandong, Anhui, Northeast, Hunan, Hubei, Sichuan, Zhejiang, Jiangsu, Yunnan, Guangdong, Fujian, Hainan, Tangshan, Tianjin, Beijing, Hebei and other places. Some of the molds are exported overseas and are well received by customers all over the country.

Thank you for your attention to our products, if you want to get further understanding, such as mold prices, mold specifications, models and other information, you are welcome to contact us at any time, dedicated to providing you with the most satisfactory service!